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1. Status og evaluering af byggeri 
 
Bilag: Princip kommunikation om byggeri 
Bilag: Spørgsmål og svar fra byggeudvalget samt oversigt over udearealer 
 
Byggeriet af ind- og udskolingsbygning samt renovering af de eksisterende bygninger er 
nu næsten færdigt. 
Der gives en status på projektet mht. mangler og udeståender. 
 
Forslag om at der inviteres til et møde med Anne Pallesen, centerchef for Ejendomme og 
trafik, og Rene Rasmussen Sjøholm, centerchef for Skole og uddannelse, med henblik på 
at inddrage dem i en evalueringsproces. 
 
Forslag fra skolebestyrelsen om at der iværksættes en undersøgelse blandt medarbejdere 
og elever med henblik på at evaluere processen og det færdige produkt med følgende 
fokusområder (skole + sfo) 
 

- Involvering af ledelse, medarbejdere og elever i projektet, særligt i 
planlægningsprocessen 

- Midlertidig løsning med pavilloner 
- Tidsplan 
- Kommunikation 
- Samarbejde med øvrige involverede parter (forvaltning, arkitekter, entreprenør etc.) 
- Skolebestyrelsens rolle 
- Vurdering af de færdige bygninger (som læringsmiljøer, funktionalitet mm.) 

 
Formålet med en grundig evaluering er bl.a. at kunne dele viden til både forvaltning (fx. 
om pavilloner, der kan blive relevant andre steder i kommunen) og andre skoler, som skal 
i gang med lignende byggeprojekter (Præstemoseskolen).  

Dato: Tirsdag, den 6. november 2022 
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En undersøgelse kan desuden belyse, hvilke områder der i de kommende år vil kræve en 
prioritering, fx. i forhold til fondsansøgninger. 
 
Princippet om kommunikation evalueres på mødet og det indstilles, at princippet herefter 
nedlægges. 
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2. Princip: Undervisningens organisering 
 
Bilag: Gældende princip med forslag til rettelser fra MED 
 
Baggrund: På mødet i marts 22 blev det besluttet at princippet skal revideres, da skolen 
ikke kan levere de ønskede oplysninger som princippet foreskriver. MED-udvalget har 
udarbejdet forslag, som skal drøftes på dette møde. 
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Hvis skolebestyrelsen ønsker væsentlige ændringer i forhold til udkastet, kan der 
nedsættes en arbejdsgruppe. 
 
Referat 
 
Gennemgang v Stine af ændringer. 
   
Omkring ændring af delen om udsendelse af skema forespørges en evaluering af den 
tidligere ændring. Evalueringen af tidligere ændring er drøftet. 
Lektiehjælp gennemlæses igen og rettes til så det indeholder princip om lektier. Det 
samlede princip Rundsendes til SB endelig godkendelse på mail. 
 
 
3. Princip: Understøttende undervisning 
 
Bilag: Gældende princip med kommentarer 
Skolens MED udvalg foreslår at princippet nedlægges, hvorfor det i det gældende 
vedhæftede princip er indskrevet hvor opgaverne pt. er placeret efter konvertering af UUV 
timer til to-lærertimer 
 
Baggrund: På mødet i maj blev det besluttet at revidere princippet, da en del af den 
understøttende undervisning er konverteret til to-lærer timer. Derfor bliver en del af de 
opgaver, der er beskrevet i princippet ikke længere udført. Et foreløbigt udkast blev 
udarbejdet, men kunne ikke godkendes på mødet i juni 22. MED-udvalget har udarbejdet 
nyt forslag, som skal drøftes på dette møde. MED-udvalget foreslår at det nuværende 
princip nedlægges og at der indsættes et afsnit om understøttende undervisning i 
princippet “Skoledagens organisering” jf. punkt 2. 
 
Hvis skolebestyrelsen ønsker væsentlige ændringer i forhold til udkastet, kan der 
nedsættes en arbejdsgruppe. 
 
Referat 
  
Stine redegjorde kort med beskrivelse fra bilag for at den tidligere beskrivelse af UUV 
timer allerede varetages på anden vis i løbet af skoledagen. Se vedlagte bilag for 
uddybninger. 
 
Princippet nedlægges og afsnit om UUV indsættes i Princippet for undervisningens 
organisering.  
 
Ny beskrivelse blev gennemgået. 
 
Der stilles spørgsmål til om Basistimerne kan beskrives tydeligere. Skal være tydeligt 
hvilket princip der beskriver dette. 
Der efterspørges en eksemplificeret beskrivelse af hvad 2-lærertimer dækker over. Hvad 
kan de bruges til, hvad er formålet med dem. 
 
Rundsendes på mail til endelig godkendelse (nu igen indsat som afsnit i Princip for 
undervisningens organisering jf. beslutning om nedlæggelse af Princip for understøttende 
undervisning) 
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4. Tema-arbejde 
 
På sidste møde blev det besluttet at arbejde videre med to idéer:  
- Hvordan bruger vi Aula – hvad kan gøres bedre? 
- Styrke elevrådet – fokus på elevdemokrati 
 
Vi starter ud med fælles drøftelse omkring formål og dernæst brainstorm ift. pointer inden 
for de to områder, herunder hvad der konkret skal komme ud af arbejdet (produkt?), hvem 
der skal involveres og hvor lang tid det vil tage. 
 
Punktet afsluttes med opdeling i to grupper, som arbejder videre derfra ved næste 
temamøde. Grupperne har mulighed for der imellem evt. at mødes eller skrive sammen 
om punktet. 
 
Punktet bortfalder. 
Tages op igen på næste måde. 
 
5. Forældretilfredshedsundersøgelser. Status på handleplaner 
 
Bilag: Handleplaner 
 
Status på arbejdet med handleplanerne, der blev fremlagt på mødet i maj. 
Undersøgelsen og handleplanerne er offentliggjort på kommunens hjemmeside: 
 
Forældretilfredshedsundersøgelse 
 
Skolen er godt i gang med store dele af handleplaner. 
Der fremhæves arbejdet med børneinddragelse og fællesskaber i SFO. Der arbejdes med 
den gode modtagelse af forældre i start og slutning af dagen. 
Åben skoledelen er endnu ikke startet op. Det bliver en del af et stort forløb om 
karrierelæring.I kommunen er der f.eks. ansat en erhvervsplaymaker. Tages op og 
fremlægges på et senere SB-møde. PU arbejder med dette. Pt. sat til februar, men det bør 
overvejes om det skal tages op senere. Ledelsen har igangsat et forløb om systematisk 
arbejde med fraværsregistrering 
 
6. Trafikaktion 
 
Beslutning om bestyrelsen vil engagere sig i en trafik aktion på de nære skoleveje. 
Aktionen vil foregå hver morgen kl. 8:00-8:15 i en uge. Forslag uge 47. 
 
Spørgsmål om bestyrelsen stadig har et ønske om trafikaktion. En aktion hvor bestyrelsen 
er synlig i arbejdet med sikker skolevej/trafiksituationen omkring skolen. Opmærksomhed 
på om det er mere hensigtsmæssigt at forslaget/opgaven deles med forældre. Kan det 
organiseres som en opgave til årgangenes forældre (kontaktforældre kan tages med på 
råd). 2. årgang er et forslag. 
 
Meddelelser 
 
Formand 

https://www.hvidovre.dk/borger/skole-og-uddannelse/folkeskole/foraeldreindflydelse/foraeldretilfredshed/
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Opmærksomhed på forbindelsen til SFO-rådet. Kan varetages af pædagogernes 
repræsentant. 
Invitation til drøftelse om principper for skoledistriktsinddeling. Jacob rundsender og beder 
om forslag til hvad der skal tages med. 
Åbent hus for beboere på tirsdag 15.11.22 
Klubmøde på mandag 14.11.22 
 
Skoleleder 
 
Elevrådet 
 
Status fra elevrådet 
Udskydes til næste gang, da der ikke har været afholdt møde siden sidste SB-møde. 
 
Eventuelt 
 
Drøftelse om hvordan arbejdet i skolebestyrelsen bedst foregår. Der ønskes at bruge 
mindre tid på detaljeorienteret gennemgang af forslag. 
 
Referat 
 
Ved fysisk fremmøde godkendes referatet undervejs punkt for punkt. 
 
Punkter til næste møde skal fremsendes senest tirsdag den 22. november 2022 
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